
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Από  το  αριθ.18/20-12-2012  πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης 
  
Αριθ. απόφασης  384                          Περίληψη 

Έγκριση της Β΄ φάσης Επιχειρησιακού Σχεδίου  
Δήμου Ξάνθης 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 20 Δεκεμβρίου 2012 ημέρα Πέμπτη και ώρα 18:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.68720/14-12-2012 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου 
Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 27 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
5) Βασιλούδης Ηλίας 
6) Βορίδης Δημήτριος 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
8) Δρεμσίζης Ιωάννης 
9) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
10) Καλογερής Κρίτων 
11) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
12) Κολλάρος Γεώργιος 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Μούρκας Χρήστος  
15) Μπεκτές Σαμπρή 

 

 
16) Μπένης Δημήτριος 
17) Μαζαράκης Σπύρος 
18) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
19) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
20) Παπασταματίου Γεώργιος 
21) Πούλιος Χρίστος 
22) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
23) Ταρενίδης Παναγιώτη 
24) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
25) Τσέπελης Εμμανουήλ 
26) Φανουράκης Εμμανουήλ 
27) Φιλίππου Φίλιππος 

  
 

                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Ηλιάδης Θωμάς 
2) Ξυνίδης Αθανάσιος 
3) Πατσίδου Δέσποινα 

4) Φωτιάδης Νικόλαος 
5) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ  
6) Τοπ Ισμέτ 

        (οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)       
        
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και οι Πρόεδροι της Τοπικής 
Κοινότητας Γέρακα Γιασήρ Αϊτάν, Δαφνώνα Σιδηρόπουλος Δημήτριος και ο Πρόεδρος της Δημοτικής 
Κοινότητας Κιμμερίων Μπαντάκ Μπεσήμ. 
 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
και εισηγούμενος το 7

ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθμ.πρωτ.68921/14-

12-2012 εισήγηση του γραφείου Προγραμματισμού Δήμου Ξάνθης η οποία είχε συμπεριληφθεί στην ημερήσια 
διάταξη του Δημοτικού Συμβουλίου στις 12-12-2012 και ομόφωνα είχε αποφασιστεί να αναβληθεί για επόμενο 
Δημοτικό Συμβούλιο, προκειμένου να συζητηθεί καλύτερα το θέμα και η οποία έχει ως εξής: 

Σας υποβάλλουμε την 11/2012 απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής μετά του  συνημμένου αυτής 
Επιχειρησιακού Σχεδίου του Δήμου Ξάνθης (β΄ φάση) περιόδου 2013-2014 και παρακαλούμε όπως 
εισηγηθείτε και ληφθεί απόφαση έγκρισης τούτου, σε προσεχή συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Η εκτελεστική επιτροπή σύμφωνα με την παρ. β του άρθ. 63 του Ν. 3852/2010 συντονίζει την 
κατάρτιση και παρακολουθεί την εκτέλεση του επιχειρησιακού προγράμματος, το οποίο και εισηγείται στο 
δημοτικό συμβούλιο. 

Επιπλέον σύμφωνα με την παρ. 8 του αρθ. 2 του ΠΔ 89/2011, η Εκτελεστική Επιτροπή εισηγείται το 
σχέδιο επιχειρησιακού προγράμματος στο δημοτικό συμβούλιο για συζήτηση και ψήφιση, επισυνάπτοντας τις 
αποφάσεις των διοικητικών συμβουλίων των νομικών προσώπων του δήμου». 
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Επισημαίνεται ότι η επεξεργασία των δεδομένων των δράσεων έγινε το μήνα Σεπτέμβριο 2012. Η 
επικαιροποίηση των δεδομένων, σε τυχόν τροποποιήσεις τους, θα γίνει κατά την φάση αναθεώρησης του 
προγράμματος. 

Συνεχίζοντας ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την με αριθμό 11/2012 απόφαση της Εκτελεστικής 
Επιτροπής σύμφωνα με την οποία εισηγείται για έγκριση της Β΄ φάσης Επιχειρησιακού Σχεδίου Δήμου Ξάνθης 
στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχος Ξάνθης ο οποίος είπε: «Στις 3-9-2012 το ΔΣ 
ενέκρινε την α΄ φάση του επιχειρησιακού σχεδίου δήμου Ξάνθης 2013-2014 αυτό που αποκαλούμαι και 
στρατηγικό σχέδιο. Στην συνέχεια η Εκτελεστική επιτροπή έχοντας υπόψη την εισήγηση του γραφείου 
Προγραμματισμού των υπηρεσιών του Δήμου αλλά και των ΝΠ και Επιχειρήσεων του Δήμου, αποφάσισε την 
έγκριση και εισήγηση προς ψήφιση στο Δημοτικό Συμβούλιο της β΄ φάσης του επιχειρησιακού σχεδίου δήμου 
Ξάνθης 2013-2014 το οποίο και ζητώ να εγκρίνεται. Τελειώνοντας θέλω να ευχαριστήσω τον κ. Παυλίδη διότι 
έκανε μία τέλεια δουλειά φαίνεται από το σχέδιο ώστε αυτό να περάσει από το Δημοτικό Συμβούλιο και να 
στηριχθούμε σ’ αυτό για τα 2 επόμενα χρόνια».  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον κ. Παυλίδη ο οποίος πρόσθεσε ότι ακολουθήθηκαν 
όλες οι διαδικασίες για τη β΄ φάση του επιχειρησιακού σχεδίου, έγινε διαβούλευση και με την Επιτροπή 
Διαβούλευσης, έγιναν κάποιες επισημάνσεις, λήφθηκαν όσο το δυνατόν περισσότερα από τα θέματα που 
τέθηκαν γίνανε βελτιώσεις και τροποποιήσεις και συνεχίζοντας ανέφερε ότι ο κορμός όλου του προγράμματος 
είναι το τεχνικό πρόγραμμα και έχει λάβει υπόψη του όλες τις παραμέτρους και την οικονομική κατάσταση που 
επικρατεί.   

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Πούλιο Χρίστο ο οποίος είπε τα 
εξής: «Εγώ θέλω να πω δυο πράγματα μόνο οι συνάδελφοι μου θα αναφερθούν διεξοδικά  στο επιχειρησιακό 
σχέδιο δεν μπορώ πραγματικά εντάξει αν το διαβάσει κάποιος  είναι ένα ακολουθήθηκε μεν αυτό γιατί 
υπάρχουν πρότυπα δεν μπορείς να δουλέψεις ένα επιχειρησιακό σχέδιο όπως εσύ υπάρχουν κάποια πρότυπα. 
Υπό αυτήν την έννοια ο κ. Παυλίδης αυτό που έκανε είναι να ακολουθήσει τα πρότυπα, εγώ εξακολουθώ και 
επιμένω πως όταν μιλάμε για επιχειρησιακά σχέδια ή για συντάξεις προϋπολογισμού τα συγχαρητήρια μου 
στην υπηρεσία γιατί έκανε αυτό το αυτονόητο ας  πούμε το  τι λέει το Υπουργείο και ποια διαδικασία πρέπει να 
ακολουθηθεί και αυτό.  Εγώ οι μομφές που έχω και οι αντιρρήσεις που έχω έχουν να κάνουν με πολιτικά.  Με 
την κεφαλή με τι κατευθύνσεις δίνει που πάει ο Δήμος. Εκεί πραγματικά κύριοι συνάδελφοι όταν το διάβασα 
δεν ξέρω εγώ βλέπω ένα ιδεολόγημα ένα συνονθύλευμα με κάποιες εκθέσεις ιδεών  ένας Δήμος ο οποίος 
ενδιαφέρετε για τους πολίτες του, αλλά συγκεκριμένα πράγματα δεν είδα μέσα και αν υποθέσουμε ότι ένα 
βασικό μέρος είναι το τεχνικό πρόγραμμα, τις ενστάσεις μας για το τεχνικό πρόγραμμα τις έχετε ακούσει έως 
τώρα και τις ξέρετε. Αλλά εδώ υπάρχουν και άλλα πράγματα.  Έτσι θα σταχυολογήσω μερικά ας πούμε 
αθλητισμός, τώρα γενικός και βαρύγδουπος τίτλος, αναβάθμιση και αξιοποίηση υφισταμένων υποδομών 
άθλησης και δημιουργία νέων. Διαβάζετε μέσα δημιουργία beach tennis, συντήρηση ξύλινων δαπέδων 
γνωστών γυμναστηρίων κλπ. εγώ δεν θα πω τίποτε άλλο,   πάμε μια βόλτα στο κολυμβητήριο.  Εδώ δεν 
είμαστε ικανοί να λειτουργήσουμε το κολυμβητήριο εδώ και δύο χρόνια, για όνομα του Θεού δηλαδή. Για να 
αναφερθώ σε ένα το οποίο πληγώνει την πόλη είναι ντροπή μας. Η Ξάνθη είχε το ποιο παλιό κολυμβητήριο 
από όλη την περιοχή και η Ξάνθη αυτή τη στιγμή δεν έχει κολυμβητήριο. Καταστράφηκε. Είναι ντροπή 
πραγματικά. Δεν μπορώ να ψηφίσω ένα επιχειρησιακό σχέδιο απλά σταχυολογώ ορισμένα πράγματα δεν θέλω 
αλλιώς θα φάω τον χρόνο. Σε εκείνο που ήθελα επίσης να αναφερθώ εδώ και σε ότι αφορά την τουριστική 
προβολή πέρα από γενικόλογα πράγματα και θα έλεγα δράσεις οι οποίες εμένα δεν με εκφράζουν δεν βλέπω 
κάποια προσπάθεια κ. Δήμαρχε πραγματική, ουσιαστική προσπάθεια που να προσελκυστεί κόσμος, δεν ξέρω τι 
πρέπει να κάνουμε σε αυτήν την πόλη για να μαζέψουμε κόσμο. Τα έχουμε ξαναγράψει και άλλες φορές τα 
έχουμε ξαναπεί αλλά είναι  σε θεωρητικό επίπεδο.  Και βέβαια όσο αφήνουμε και αδρανούν οι υποδομές είναι 
σίγουρο ότι δεν θα μπορέσουμε λοιπόν δεν θέλω να φάω το χρόνο περισσότερο εμείς είναι προφανές ότι ένα 
επιχειρησιακό σχέδιο το οποίο εμπεριέχει ένα τεχνικό πρόγραμμα στο οποίο διαφωνούμε κάθετα και ένα 
επιχειρησιακό πρόγραμμα το οποίο εγώ θα το χαρακτήριζα μια έκθεση ιδεών συνταγμένη κατά τα πρότυπα που 
έδωσε το Υπουργείο, θα τον καταψηφίσουμε». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Κολλάρο Γεώργιο ο οποίος είπε 
τα εξής: «Να ξεκαθαρίσουμε κάτι για τα κολυμβητήρια. Ο κ. Ιωαννίδης υποσχέθηκε ότι θα ανοίξουν όλα τα 
κολυμβητήρια σε όλη την Ελλάδα τα Εθνικά,  αυτό ήθελα να πω και την επόμενη ημέρα το πρωί έκοψε ξανά 
τα επιδόματα που παίρνουν οι αθλητές με ειδικές ανάγκες. Επομένως να αποφασίσουμε με ποιους είμαστε και 
τι κάνουμε. Γιατί στα λόγια πολλά κάνουμε. Και το πρόγραμμα αυτό εδώ που έρχεται σαν επιχειρησιακό και 
επειδή το έχω ξαναπεί  όταν πρόκειται τα τεχνικά θέματα τα χρώματα καμιά φορά ξεθωριάζουν θα μπορούσε 
να είναι κόκκινο, να είναι πράσινο να είναι μπλε περιλαμβάνει πράγματα τα οποία θα μπορούσε να τα κάνει 
οποιαδήποτε δημοτική αρχή για να το πω έτσι. Και μιας λέτε για τα δύο επόμενα χρόνια πιθανό κάπου εκεί να 
έχουμε και μια αλλαγή της Δημοτικής Αρχής. Το ζήτημα είναι ένα φάσμα πραγμάτων που πρέπει να 
περιλαμβάνονται είναι μέσα;  Και τότε τα χρώματα ξαναλέω ωχριούν όμως θα πρέπει κανείς πάντα να κοιτάει 
και τι βρίσκετε από πίσω. Από πίσω βρίσκονται τα εξής: 1

ον
 η απόφαση έχει παρθεί από μια παράταξη ίσως 

γιατί το προβλέπει ο Καλλικράτης δεν ξέρω, αλλά η Εκτελεστική Επιτροπή είναι μονοπαραταξιακή. Όχι 
μονοκομματική. Επομένως αρχίζει να γεννάει ένα ζήτημα, η διαβούλευση δεν πήγε όσο καλά θα έπρεπε, ίσως 
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γιατί ο κόσμος πηγαίνοντας μια δύο φορές κατάλαβε ότι η παρουσία δεν συμβάλλει σε τίποτε και έχει αρχίσει 
να μην πηγαίνει στις επιτροπές διαβούλευσης και δεν πήγε και καλά γιατί αυτοί που παραβρέθηκαν και τα 
βάζω με το Επιμελητήριο που είναι φορέας που θα μπορούσε κάτι παραπάνω να κάνει, δεν έφερε στο τραπέζι 
τίποτε. Δηλαδή ήρθε άκουσε και έφυγε. Και σε ένα τέτοιο επιχειρησιακό πρόγραμμα οι τεχνικοί της πόλης θα 
έπρεπε να είναι λίγο ποιο δυναμικά παρόντες. Πολιτικά κρίνοντας το ζήτημα σας είπα ότι θα μπορούσε να είναι 
κάτι που πως το λένε την άλλη φορά που θα είμαι εγώ Δήμαρχος να το φέρω έτσι όπως είναι αλλά με μια πνοή 
δημιουργίας ας το πούμε. Αστειεύομαι λίγο αλλά υπάρχει ένα πολιτικό ζήτημα πίσω από τέτοια μεγάλα 
πράγματα τα οποία πολλές φορές είναι σαν τη φιλανθρωπία. Πρέπει να την κάνεις και να μην τη δείχνεις, και 
μερικά πράγματα πρέπει να γίνονται χωρίς να τα πολυφωνάζεις. Εμένα μου άρεσαν τα χρώματα που είχε το 
ντοσιέ που πήρα, μου άρεσε ο τρόπος που είναι στημένο αυτό είναι μάλλον φόρμα που έρχεται έτοιμη αυτό 
που είπε ο κ. Πούλιος και όλοι οι Δήμοι πάνω κάτω σε αυτήν δουλεύουν. Αν δεν είναι έτσι τότε η υπηρεσία 
πήγε αρκετά καλά. Εγώ θα αφήσω περιθώρια. Θα ρίξω αν όχι ψήφο ανοχής στο επιχειρησιακό σχέδιο. Θα είναι 
μια λευκή ψήφος όχι κατά, γιατί αλλιώς  θα κάνουμε μια συζήτηση εφ όλης της ύλης, και είναι πάρα πολύ 
μεγάλο το ζήτημα. Κρίνετε καθημερινά και δεν με νοιάζει ξέρετε μπορεί να καταψηφιστεί σήμερα και να 
γίνουν πράγματα από αυτό που περιέχει μέσα, που θα είναι καλό για την πόλη να γίνουν. Και δεν μπορώ να πω 
κάτι πάρα πολύ φανατικά εναντίον. Θα είμαι σε ουδέτερη κατάσταση στο λευκό». 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ανταμπούφη Νικόλαο ο οποίος 
είπε τα εξής: «Εάν θέλει κανείς να τοποθετηθεί στη 2

η
 φάση του επιχειρησιακού σχεδίου πρέπει να τη δεί σε 

σχέση με την 1
η
 φάση. Έτσι λοιπόν ακολουθώντας μια λογική διαδρομή και μια δομή, που να υπηρετεί το 

σημερινό θέμα, δεν έχουμε ούτε πολλές εκπλήξεις ούτε κάτι το διαφορετικό από αυτό που αδρά και γενικόλογα 
περιέγραφε η 1

η
 φάση. Η μια παρατήρηση είναι αυτή. Μπορεί να γίνει μια σύγκριση, σε τι βαθμό η 2

η
 φάση 

του επιχειρησιακού προγράμματος, εξειδικεύει και συντονίζετε με τις οδηγίες να πω μέσα σε εισαγωγικά, που 
ενέκρινε το δημοτικό συμβούλιο για τη 1

η
 φάση του επιχειρησιακού σχεδίου. Η αλήθεια είναι ότι σαν ιδέα 

είναι δελεαστική δεν είχα το χρόνο να το κάνω, αξίζει όμως τον κόπο άσχετα με το αποτέλεσμα αυτής της 
ψηφοφορίας για να δούμε εάν υπάρχει μια συνέχεια και μία συνέπεια και μία συνέχεια στον σχεδιασμό. Η 
γνώμη μου είναι ότι θα αποδειχθεί πως δεν υπάρχει κάτι τέτοιο. Και δεν υπάρχει γιατί κάποιος με προσοχή δει 
τις προτάσεις έτσι όπως παρουσιάζονται στη 2

η
 φάση του επιχειρησιακού σχεδίου θα διαπιστώσει ότι υπάρχει 

μια ανισομέρεια στον καταμερισμό των στόχων. Ανισομέρεια η οποία εμφανίζεται στα δίπολα πόλη της 
Ξάνθης και Περιφέρεια της Ξάνθης, στα πλαίσια της πόλης στα πλαίσια του Δήμου, ανισομέρεια στο δίπολο 
Τεχνικά έργα και άλλου είδους δραστηριότητες, μπορεί κανείς πραγματικά διαβάζοντας την πολύ καλή 
παρουσίαση όντως του ντοσιέ που πήραμε, ξεκινάει και πάλι με τη βασική πρόταση, ότι αυτό το σχέδιο έρχεται 
για έναν Δήμο που νοιάζεται για τους πολίτες, για ένα Δήμο τεχνολογικά πρωτοπόρο και οικονομικά 
ισορροπημένο, για έναν Δήμο που προωθεί την κοινωνική πολιτιστική ανάπτυξη με ευαισθησία για το 
περιβάλλον. Έτσι ξεκινάει και περιμένει κανείς να επαληθευτούν αυτά παρακάτω. Και δεν επαληθεύονται. 
Έκανε κάποιες αναφορές ο κ. Πούλιος. Είχαμε την ευκαιρία με τον κ. Πρόεδρο εδώ πέρα ακριβώς παρόμοια 
πράγματα είχα σημειωμένα και εγώ. Γιατί το λέω; Βγάζουνε μάτι. Είναι φανερά. Υπάρχουν ανεπάρκειες, 
υπάρχει ανισομέρεια. Στο κομμάτι που αναφέρεται στην υποδομή την κυκλοφορία κλπ. υπάρχουν αναφορές 
συνεργασία με συλλόγους που δραστηριοποιούνται στο χώρο της παλιάς πόλης. Ακούγεται σαν ανέκδοτο. 
Αυτή η συγκεκριμένη συνεργασία γνωρίζοντας την πραγματικότητα που υπάρχει. Προετοιμασία προτάσεων 
για την ένταξη των έργων σε ευρωπαϊκά η εθνικά προγράμματα. Αν δούμε όμως στο τέλος του πίνακα, θα 
διαπιστώσουμε ότι η συμμετοχή της όλης πρότασης που κοστολογείται κιόλας με ευρωπαϊκά προγράμματα 
είναι περίπου ανύπαρκτη, το ποσοστό συμμετοχής των ευρωπαϊκών προγραμμάτων το είδαμε και στο τεχνικό 
πρόγραμμα αυτό, το οποίο εξειδικεύεται εδώ πέρα είναι πάρα πολύ μικρό. Είναι της τάξεως του 10%. ....»  

Απαντώντας ο Δήμαρχος τόνισε ότι το ποσοστό συμμετοχής των ευρωπαϊκών προγραμμάτων είναι της 
τάξεως του 90%. «...Το αντίθετο είναι. Πάρτε το περσινό τεχνικό πρόγραμμα,   από τα 8 εκατομμύρια, τα 6 
είναι από ευρωπαϊκά προγράμματα» 

Συνεχίζοντας ο δημοτικός σύμβουλος Ανταμπούφης Νικόλαος είπε τα εξής: «Στο τέλος της συζήτησης, 
υπάρχουν αναφορές στους άξονες του προγράμματος, του επιχειρησιακού σχεδίου, και στις πηγές 
χρηματοδότησης και εκεί λοιπόν μιλάω για τις σελίδες για όσους ενδιαφέρονται, 86 και μετά. Χρηματοδοτικοί 
πίνακες είναι. Λοιπόν στο τέλος υπάρχουν συνοπτικά, τα ποσά. Οι άξονες 1-2 και 4 προβλέπουν για τα 
ευρωπαϊκά προγράμματα, 0 ευρώ. Δεν τα βρήκα εγώ από το μυαλό μου τα διάβασα εδώ μέσα και τα 
επισημαίνω. Και αθροίζοντας αυτά τα ποσά, κατέληξα κ. Δήμαρχε στο ποσοστό που είπα. Είναι απλό μπορεί 
να το ελέγξει κανείς. Κάνουμε μια πρόσθεση και βλέπουμε στο σύνολο του ποσού, τι αντιστοιχεί στα 
ευρωπαϊκά προγράμματα. Αυτό είναι λοιπόν το ποσό...»  
 Απαντώντας ο Δήμαρχος διευκρίνισε ότι: «Δεν θα έπρεπε να λάβετε υπόψη τις υπηρεσίες και τα 
προγράμματα, πέραν της τεχνικής υπηρεσίας. Μια διοικητική υπηρεσία δεν μπορεί να προγραμματίσει δράσεις 
και έργα τα οποία θα χρηματοδοτηθούν, από την Ευρωπαϊκή ένωση, ίσως αυτό κάνετε».  

Συνεχίζοντας ο δημοτικός σύμβουλος Ανταμπούφης Νικόλαος είπε τα εξής: «Πάντως ήμουνα σαφής 
αναφέρθηκα στους χρηματοδοτικούς πίνακες του επιχειρησιακού προγράμματος. Οι πρόνοιες για την παιδεία, 
τα είδαμε και στο τεχνικό πρόγραμμα, μπορώ να πω πρώτα από όλα ότι ένα πολύ μικρό μέρος, από τη 
συνολική παρουσίαση για τα ζητήματα κοινωνική πολιτική, παιδεία αθλητισμός και πολιτισμός. Και βέβαια 
εκεί μέσα λείπει οποιαδήποτε αναφορά, για το 8

ο
 Γυμνάσιο το οποίο είναι ένα περιπλανώμενο σχολείο αυτή τη 
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στιγμή, κανείς δεν ξέρει που βρίσκεται. Αυτήν τη στιγμή φιλοξενείται στον ΟΑΕΔ τον Σεπτέμβριο δεν 
ξέρουμε. Πολλές παρατηρήσεις τέτοιου είδους θα μπορούσαν να γίνουν, όπως του ότι ενώ υπάρχουν για τα 
πολιτιστικά ένα σωρό αναφορές, κατασκευή αρμάτων, στελέχωση με ειδικό προσωπικό, ΑΕΠΙ τελετή λήξης 
των Θρακικών Λαογραφικών Εορτών με λίγα λόγια ένα σωρό υποέργα και μικρότερες δράσεις περιγράφετε 
και αναλύεται όλη η δραστηριότητα γύρω από τις Θρακικές Λαογραφικές Γιορτές, και τις Γιορτές Παλιάς 
Πόλης, υπάρχει μία μόνο αναφορά, για το περίφημο Χατζιδάκειο Φεστιβάλ. Το οποίο πρόκειται κάποτε εδώ 
μέσα να αποφασίσουμε και επίσημα να το καταργήσουμε, γιατί στην πράξη έχει καταργηθεί. Αυτά και 
τελειώνοντας με την παρατήρηση ότι θα πρέπει το επιχειρησιακό σχέδιο να καθοδηγεί το εκάστοτε τεχνικό 
πρόγραμμα και να μην συμβαίνει το ανάποδο. Γιατί αν βάλουμε στο μυαλό μας το τεχνικό πρόγραμμα που 
στην προηγούμενη συνεδρίαση υπερψηφίστηκε και ορίστηκε σαν τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου Ξάνθης, θα 
δούμε ότι εντέλει το επιχειρησιακό σχέδιο το οποίο υποτάχθηκε σε αυτό το Τεχνικό πρόγραμμα. Και αυτό είναι 
στοιχείο προχειρότητας. Για όλους αυτούς τους λόγους, καταψηφίζουμε εμείς το συγκεκριμένο επιχειρησιακό 
πρόγραμμα». 
 Επακολούθησε συζήτηση το κείμενο της οποίας είναι καταγεγραμμένο σε ηλεκτρονικό αρχείο που 
τηρείται στο γραφείο του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση, καθώς και 1) 
την υπ’αρ 256/3-9-2012 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης σχετικά με την «Έγκριση της Α΄ φάσης 
Επιχειρησιακού Σχεδίου Δήμου Ξάνθης», 2) τις αποφάσεις των διοικητικών συμβουλίων των νομικών 
προσώπων του Δήμου Ξάνθης και συγκεκριμένα: την υπ' αριθ. 42/2012 απόφαση διοικητικού συμβουλίου του 
<<Κ.Κ.Π.Α. Δήμου Ξάνθης>>, την υπ' αριθ. 61/2012 απόφαση διοικητικού συμβουλίου του Κέντρου 
Πολιτισμού Δήμου Ξάνθης, την υπ' αριθ. 19/2012 απόφαση διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής 
Επιχείρησης Πληροφόρησης, Θεάματος, Επικοινωνίας Δήμου Ξάνθης, την υπ' αριθ. 206/2012 απόφαση 
διοικητικού συμβουλίου της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης – Αποχέτευσης Ξάνθης Δ.Ε.Υ.Α.Ξ., και 3) την 
με αριθμό 11/2012 ομόφωνη απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Εγκρίνει την Β΄ φάση Επιχειρησιακού σχεδίου Δήμου Ξάνθης όπως ακριβώς επισυνάπτεται και αποτελεί 
αναπόσπαστο κομμάτι της παρούσης απόφασης. 
Το Επιχειρησιακό σχέδιο του Δήμου Ξάνθης να αναρτηθεί και στην ιστοσελίδα του Δήμου Ξάνθης. 
Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Πούλιος Χρίστος, Ανταμπούφης Νικόλαος, Βασιλούδης Ηλίας, 
Βορίδης Δημήτριος, Καλογερής Κρίτων, Μαζαράκης Σπύρος, Παναγιωτίδης Γρηγόρης, για τους λόγους που 
αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης. 
Ο Δημοτικός Σύμβουλος Κολάρος Γεώργιος ψήφισε Λευκό. 
………………………………………………………………………………………………….................... 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 

    Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                      (Ακολουθούν υπογραφές) 
   (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 4-1-2013 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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